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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan
de staatssecretaris van Justitie over
het aanbieden van
twee-onder-één-kapwoningen aan
asielzoekers. (Ingezonden 19 mei
2009)

1
Is het waar dat de gemeente
Winschoten 50
twee-onder-één-kapwoningen neer
wil zetten voor asielzoekers?1

2
Deelt u de mening dat het van den
zotte is dat asielzoekers veel luxere
woningen krijgen dan de meeste
Nederlanders? Zo nee, waarom niet?

3
Realiseert u zich dat het aanbieden
van deze luxe woningen aan
asielzoekers niet zal helpen om de
veel te grote asielinstroom in te
dammen?

4
Hoe is het mogelijk dat een gemeente
in tijden van economische crises en
massa- ontslagen met geld kan
smijten om grote huizen voor
asielzoekers te bouwen?

5
Bent u bereid de beoogde bouw van
de twee-onder-één-kapwoningen
voor asielzoekers tegen te gaan?
Zo nee, waarom niet?

6
Bent u bereid de asielinstroom in te
dammen zodat asielzoekerscentra

gesloten in plaats van gebouwd
worden? Zo nee, waarom niet?

1 SpitsNieuws, 18 mei 2009
http://www.spitsnieuws.nl/archives/
provinciaal/2009/05/asiel_2_kap.html

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen 1 juli
2009) Zie ook Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2923

1
Het Centraal Orgaan opvang
asielzoekers (COA) en de gemeente
Winschoten zijn in gesprek over de
vestiging van een permanent
asielzoekerscentrum. Daarbij kijken zij
naar de mogelijkheid om een
duurzame locatie te realiseren die, op
het moment dat het COA de locatie
verlaat, ingezet kan worden voor de
reguliere woningmarkt. In dit kader
spreken het COA en de gemeente
over een asielzoekerscentrum in de
vorm van woningen. Het is nog niet
bekend hoeveel woningen het zal
betreffen. Evenmin is bekend in welke
vorm de woningen worden gebouwd.
Het staat dus nog geenszins
vast dat de gemeente
twee-onder-één-kapwoningen neer
wil zetten.

2 en 3
Zie het antwoord op vraag 1. Indien
asielzoekers in woningen worden
gehuisvest zal dat groepsgewijs
gebeuren en zullen er, afhankelijk van
de grootte van de woning, 8 tot 16

personen in een woning worden
gehuisvest.

4
Zoals ik hiervoor heb aangegeven zijn
het COA en de gemeente in gesprek
over de vestiging van een permanent
asielzoekerscentrum. Indien hiertoe
definitief wordt besloten is het niet de
gemeente die in het centrum zal
investeren. Het COA zal voor de bouw
van een betaalbaar en kwalitatief
goed centrum de investering doen.
De investeringsbeslissing neemt het
COA op zorgvuldige wijze en op basis
van een goede balans tussen
investering en exploitatie. Het COA is
zich daarbij zeer wel bewust van de
maatschappelijke
verantwoordelijkheid die met de
investering gepaard gaat. Vandaar
ook dat het COA kiest voor duurzaam
bouwen, zodat een locatie kan
worden hergebruikt en er geen
kapitaalvernietiging plaatsvindt.

5
Zoals hiervoor aangegeven staat op
dit moment nog niet vast dat en in
welke vorm woningen voor opvang
van asielzoekers gebouwd gaan
worden. Zie overigens het antwoord
op vraag 4.

6
Voor dit kabinet is uitgangspunt dat
Nederland bescherming wil bieden
aan hen die dat nodig hebben.
Daarbij is de inzet van dit kabinet dat,
door middel van een geharmoniseerd
asielbeleid in de Europese Unie,
Nederland geen onevenredig deel
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van de asielinstroom in de Europese
Unie ontvangt.
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